



SHERRY-ANN BOWEN-GORDON

FOR EXECUTIVE OFFICER

Pour Agent de l'exécutif



ADVOCACY

Strengthen relationships with our members and communities to better advocate for and defend public education.



PLAIDOYER

Renforcer les relations avec nos membres et les communautés pour mieux défendre l'éducation publique.



ACTION

Prioritize putting words into action to continually improve representation for all members.



ACTION

Concrétiser et mettre action nos paroles pour bien représenter tous les membres.



TEAMWORK

Commitment to work towards solutions to address prevailing issues with a new perspective that aligns with the changing needs and demographic of our members.



COLLABORATION

Engagement à rechercher des solutions pour résoudre les problèmes actuels avec une nouvelle perspective qui s'aligne sur l'évolution des besoins et de la démographie de nos membres.



LEADERSHIP

Utilize my skills and experience as a local leader to unify the voices of our members with the vision of our leaders to strengthen our collective voice.



QUALITES DE LEADER

Utiliser mes compétences et mon expérience en tant que leader local pour unifier les voix de nos membres avec la vision de nos dirigeants afin de renforcer notre voix collective.



SherryAnnBowenGordon@gmail.com



@SherryAnnBowenGordon

Use Your Voice...

Use Your Vote...

BE THE CHANGE!

Utilisez Votre Voix...

Utilisez Votre Vote...

SOYEZ LE CHANGEMENT!